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SA 1. ZAJEDNIEKE SEDNICE UPRAVNOG I NADZORNOG ODBORA UDRUZENJA VLASNIKA LOKALA
TPC KALEA NIs

OdrZane dana 21,02.2019, u prostor i jama Udruienja sa podqtkom u L2,30 dasova

Sednici  su pr isustvoval i :

1. Dragoslav Pavlovii

2.  Draien Jur jevi i

3.  Dragan Skulet i i

4. SaSa Dordevii

5.  Momir Jezdimirovi i

6.  Jelena Li l i i  :

7.  Sara Cincarevid

8 .  Miha j lo  S imi i

9. Andrija Radosavljevii

e lanovi Nadzornog Odbora Nevica Petrqvi6, Da'njijela Stevanovii Mirii i Dejan Dejanovii, kao i

Menadier TPC Kalia Saia Stankovi6 u svojstvu zapisnidara.

Za ovu sednicu utvrdjen je slededi

D N E V N I  R E D

I

L, USVAJANJE ZAPISNIKA SA 63,,64I 65, SEDNICE UPRAVNOG ODBORA
2. KONSTITUISANJE UPRAVNOG ODBORA /IZBOR ZAMENIKA PREDSEDNIKA I PODELA

ZADUZENJA Z A ELANOVEUO/
3. UTVRDIVANJE PLANA RADA UPRAVNOG ODBORAZ A2OT9. GODINU
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4. IZVESTAJ MENADZERA ZA JANUAR 2019. GODINE
5. IZVESTAJ O ZAPAZANJIMA PRILIKOM OBILASKAK OBJEKTA I PREDLOZI MERA
6. RAZNO

t l
1, KONSTITUISANJE NADZORNOG ODBORA
2. PLAN RADA NADZORNOG ODBORA I DOGOVOR O UCESCU NO U RADU UO

RAD PO DNEVNOM REDU:

Predsedavajui i je otvarajui i  ovu sednicu podset io pr isutne da je poziv sa dnevnim
redom dostavl jen putem e-mai la,  pa onda upitao da l i  neko ima pr imedbe na dostavl jeni

Dnevni red i l i  ie l i  da ga dopuni? Niko. Usvojen je predloZeni Dnevni red.

- USVAJANJE ZAPISNIKA SA 63.,64. I 55. SEDNICE UPRAVNOG ODBORA

Predsedavaju i i  je  pr isutne podset io da su putem emai la dostav l jen i  Zapisnic i  sa pomenute t r i

sedn i ce , te jeo tvo r i od i skus i j uon j i hovomsadrZa ju .S tose  t i deZap i sn i kasa53 .Sedn i ce ,d i sus i j ase

vodi la  oko in formaci je  Menadiera povodom lokala Plavog euperka doo v lasnika Deni6Jovice,  t j  da je

do5lo do obrta situacije i da bi lokal poito dobije prikljudak na struju mogao da proradi. Sto se tide

zapisnika sa 64.  Sednice n i je  b i lo  pr imedbi ,  a  na Zapisnik  sa 65.  Sednice d lan UO Sara Cincarevi i  je

stav i la  pr imedbu na tadku Razno,  odnosno na Odluku da se iznos naknade za Upravnika iskazuje kao

tro5ak upravljanja i to u neto iznosu od oko 50,000 dinara mesedno. Nakon kraie diskusije , doneta

ie

ODLUKA

Usvajaju se predloieniZapisnici  sa 63.,64. |  65. Sednice Upravnog Odbora Udruienja, svi
pr isutni  su glasal i  ZA uzjedan uzdriani  glas dlana UO Sare Cincarevi i ,  jer ni je bi la pr isutna na

t im sedn icama.

tfiC A5 . KoNsnrutsANJE UeRAVNoG oDBoRA /rzBoR zAMENtKA eREDSEDNtKA I
PODELA ZADUZENJA Z A CIANOVE UOI

U okviru ove taike dnevnog reda Predsedavajudije za Zamenika Predsednika Upravnoi
Odbora predloZio gdina Momira Jezdimirovi ia, uzimajui i  u obzir dosadaSnji rad gdina

Jezdimirovi6a I i injenicu da on ima ovla5ienje da raspolaie novcem ivodif inansije
UdruZenja, te da u okviru potpredsednidke funkcije I na dalje bude zaduZen za oblast
f inansija I knj igovodstva. Takodje, predlaie se da svako dobije nadleZnost nad
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odredjenim delom poslova, koje ie predlagat i  i  kontrol isat i  a da Zastupnik kao plaieni
funkcioner preuzima na sebe viSe poslova. Predsedavajui i je otvor io diskusi ju sa
pitanjem ima l idrugih predloga za potpredsednika udruZenja. Gda Sara Cincarevi i  je
upitala da l i je to inic i jat ivna funkci ja I  koja bi  bi la zaduienja, a dlan UO Dragan 5kulet i i
je predlaZio gdu Saru Cincarevi i  za potpredsednika,5to je ona odbi la,  i  na dal je pi tala
Sta je preporuka za ovu funkci ju,  da l i je vodjenje knj iga preporuka za gdina
Jezdimirovi ia,  kao I  da deluje da su ovde unapred podel jene funkci je .  Predsedavajui i je
u tom smislu zatrai io od Menadiera da prodita deo Pravi lnika o organizaci j i  I
s istematizaci j i  poslova ,  gde se u okviru Poslova I  zadataka kao obaveze Potpredsednika
navode da: zamenjuje Predsednika u njegovom odsustvu, organizuje poslove koj i  se
odnose na f inansi je,  radunovodstvo I  s l idno, obavl ja I  druge poslove po Odlukama
skupit ine I  UO. Nakon kraie diskusi je ,  pr istupi lo se glasanju, pa je na osnovu napred
izretenog doneta

O D L U K A

Za Potpredsednika Upravnog Odbora Udruienja Vlasnika izabran je vei inom glasova i lan
UO Momir Jezdimirovi i ,  prot iv su glasal i  gda Sara Cincarevi6 i  gdin Dragan Skulet i i .

- UTVRDIVANJE PLANA RADA UPRAVNOG ODBORA ZAzOLg. GODINU

Predsedavajui i  je pr isutne podset io da je sa pozivom dostavl jen I  Plan sednica UO sa
pretpostavl jenim datumom odriavanja sednica I  mogui im dnevnim redom, te pozvao
prisutne da u diskusi j i  iznesu svoje miSl jenje. Gdin Momir Jezdimirovi i  je naglasio da
ako ima potrebe sastanci t reba da budu jedanput mesedno, a ako nema objekt ivnog
razloga onda ih ne treba odrZavat i  na mesednom nivou.Predsedavajui i  se nadovezao da
termini  ne mogu I  ne moraju da budu f iksni ,  izmedu ostalog zbog odustnost i ,  iz laska na
parnice sudova, rodi5ta sa nepredvidim trajanjem, al i  da okvirno treba uzet i  ove datume,
a pozive iemo upui ivat ina najmanje 7 dana rani je.  elan UO Sara Cincarevi i  je upitala,
da  l i  ima nek ih  mogu inos t i  da  unapred 3 ,meseca znamo kada ie  b i t i sedn ice  UO,  ida  l i
moZe UO da se sastaje i  van radnog vremena. Nadal je ,  ona je naglasi la da sednice ne
smeju da budu formalnost,  da samo izaberemo Predsednika i  Zamenika, a da svi  drugi
ovde budemo ikebane.Predsedavajui i je zatraZio od gdje Cincarevi i  da ne bi  t rebalo da
iza svake inic i jat ive vidi  neki  problem, jer bi lo je dosta angaiovanja u ovom periodu, tako
da on misl i  da gi fa Cincarevi i  pogreino doi iv l java ove inic i jat ive, te da u pr incipu nema
niSta  pro t ivda  se  rad i ipopodne,  a l i je  Potpredsedn ik  Momi rJezd imi rov i i  i z r id i to  p ro t i v
sednica u popodnevnim dasovima, kao krajnje neodgovarajuieg termina, pa nadal je
naveo da bi  se uvidom u evidenci ju pr isustva ispostavi lo da gt la Sara Cincarevi i  ima
najmanje pr isustva na sednicima .  Gda Cincarevi i  je uzvrat i la da njojne mogu da se 

'

postavl jaju ovakva pi tanja I  nastavl jajui i  rekla da smo pre 5 godina imal i  odl idan pokret,

a sada se ovo pretvara u Gradjevinar. Predsedavajuii kaZe da ie se izveStaji o radu i
planovi za sledei i  mesec podnosit i  redovno na mesednom nivou. dlan UO Dra5ko

Jurjevi i  je podset io Gdu Cincarevi i  da niko ni je Zeleo ovu funkci ju,  s i lom pri l ika je ostao
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I  on I  svi  ostal i  dlanovi,  jer ni je bi lo drugih pr i javl janih kandidata. dlan UO Andri ja
Radosavl jevi i  je istakao da je na jednoj od proSl ih sednica izneo predlog da ne moramo

da se sastajemo mesedno, posebno ako su tekuie teme na dnevnom redu, ni je za to da

se previSe vidjamo i  sastandimo, treba razmisl i t i  i  o elektronskoj sednici ,  da se na taj
nadin komunicira I  donose odluke, te da se omogu6i zamena dlana UO na sednici  sa

ovla5denim l icem, jer bi  to re5i lo odsustvo bi lo koga iz UO zbog poslovnih obaveza. On

takode misl i  da je obim poslova ovde vel ik i ,  ne treba trai i t i  d laku u jajetu, mi smo

organizaci ja koja se sa mal im brojem l judi  bor i  prot iv vel ik ih problema.elan UO Dragan

5kulet i6 se slaZe sa prethodnikom i  kaZe da je jedini  problem u dinjenici  da je jedna
. funkci ja plaiena a ako niko ni je vol jan da se t ime bavi onda to moramo da prepust imo

gdinu Dragoslavu Pavlovi iu,  a ako neiemo nikoga, onda iemo dobit i  pr inudnog

upravnika, koj i  ie nas skupl je koi tat i ,  a manje ie bi t i  rezultata, te da je to odavno

diskutovano I  iz l iSno je raspravl l jat i  o tome,

Predsedavajui i  je dodao, da ovo 5to je gdin Andri ja Radosavl jevid iz loZio i tekako ima

smisla ,da imamo neka pi tanja reiena u statutu, elektronska sednica je moguia, a

ovlaSfenje da drugo l ice zastupa dlana UO na sednicama statutom ni je predvidjeno, pa
jedino da menjamo statut u ovom delu.

Gda Cincarevid razume inovat ivni  pr istup gdina Andri je,  te nastavl ja da mi imamo ovde

dobar broj  v lasnika lokala koj i  ni je u Kaldi ,  kao vei ina iz UO, al i  ima i  v lasnika koj i  su u

Kaldi  I  koj ima jako smeta kako se odvi jaju ovde poslovi  , l  vrSe usluge, i  vel ik i je deo
primedbi da je pao nivo usluga ,  te da njoj  stalno govore I  obraiaju joj  se vlasnici  lokala i

kaiu imam taj  i ta j  problem, I  da se ne reiava. elan NO Dejan Dejanovi i  kaie da mu ni je
jasno kako je neko rani je znao I  da popravl ja,  krei i ,  g letuje ,  to radio I  pr ivatno I  da sada

odjednom to ne moie da uradi te da je moida jedno tehnidko l ice koje radi na

odrZavanju ipak malo pr i  tom obimu posla, da treba razmisl i t i  da se uposl i jo i  neko ,
zalaiud se za definisanje konkretnih obaveza, te da je velika nezainteresovanost

korisnika I  v lasnika za deSavanja u objektu. Predsedavajudi ,  je ume5avi i  se u diskusi ju

naglasio da Menad2er zadaje nedel jne obaveze izvrSiocu I  prat i  izvr5enje. ehn UO Sa5a

Djordjevi i ,  je izneo miSl jenje da sve moie da se re5i sredstvima moderne komunikaci je,
pre svega emai lom, te t ime i  dajemo legi t imitet  i  brZe reagujemo. dlan NO Dani jela

Stevanovi i  Mir i i ,  je rekla da je vel ika nezainteresovanost vlasnika a uz to ako bi  se bi lo

kako uzel i  udei ie ovde pr iznal i  bi  da je ovo telo ovla5ieno da upravl ja Kaldom.

Predsedavajui i je nakon diskusi je predloi io usvajanje iz loienog Plana Sednica UO 2a

2019. godinu ,  te je doneta

O D L U K A

Usvaja se jednoglasno Plan Sednica Upravnog Odbora za20t9. Godinu, sa predloZenim

okvirnim datumima odrZavanja sednica i  predvidjenim Dnevnim redom'

- IZVESTAJ MENADZERA ZA JANUAR 2019. GODINE

U okvru ovog dela Predsedavajui i  je red dao MenadZeru, koj i  je u kratkom crtama izloi io
poslove i aktivnosti preduzete i  obavljene u mesecu Januaru: zamena si jal ica, plodica,

zatvaranje otvora na plafonima, diS6enje snega, popravke ulaznih vratar zamena todkida na
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skel i -plat formi,  osposobl javanje kontejnera u dubrar i ,  skidanje reklama f i rmi koje viSe ne
posluju u Kaldi ,  uklanjanje NovogodiSnje kupe-jelke, popravka toaleta u lamel i  C, l i  sprat,
instalaci ja 7 LED panela, odguienje kanal izacionih tokova na viSe pravaca, podnoienje

kr iv i ine pr i jave proi t iv N .  Gl igor i jevi ia,  organizaci ja Skupit ine, reSeni i  saniranisvi  redovni
kvarovi.
U okviru diskusi je po ovom delu Dnevnog reda, javio se dlan NO Dejan Dejanovi i ,  koj i  je

upozorio da se i  pored obezbedjenja neovlai ieno kor ist i  plat forma /parkirana je ispred
kuiice iuvaraf , te da je higijena u Kalii katastrofalna, pre svega onog dela gde raEuna vodi

Medi jana, te da bi trebalo pokrenut i  in ic i jat ivu z adi5ienje eskalatora na sva 4 kraka.
'Predsedavajui i  se obavezao da na razgovor povodom ovoga pozove Sef icu i  druge nadleZne
iz Medi jane, kao i  da se po ovom i  drugim pi tanj ima upozori  Nifon, sa koj ima su vei  odr iana

dva sastanka, a dlan UO Saia Dordevi i  preuzeo obavezu da kontakt i ra MenadZera TC Forum

radi dobi janja informaci ja i  iskustava na temu i i5 ienje eskalatora. elan UO Draien jur jevi i

se nadovezao na diskusi ju o udinku Nifona iznosei i  da je. jedan od retkih koj i  je bio prot iv

uvodjenja video nadzora, a Potpredsednik Jezdimirovi i  dodao da je video nadzor dao vel ike

rezultate u otkr ivanjupodinioca kradja i  5teta. elan UO Sara Cincarevi6 je iznela pr imedbe da u
lzveStaju nema konkretnih podataka , osim stavke o ugradnji 7 Led panela, da mi ovde ditamo Rat i
mir, umesto konkretnih stvari, te da je neophodno da svaka aktiovnost bude izraZena u preciznim
ciframa. Na osnovu svega iznetog, doneta je

O D L U K A

Prihvata se lzveitaj  MenadZera za mesec Januar 2019. Godine, uz pr imedbe i  napomenu

da svaki s ledei i  lzveStaj  mora da bude kvant i f ikovan, potkrepl jen konkretnim ci frama u

detal jno obrazloienim stavkama.

ffi- tzvESrAJ o zAnAZANJTMA pRrLrKoM oBTLAsKA oBJEKTA I pREDLozt MERA

lzlaiuti ovu tadku Dnevnog reda, Predsedavaju6i je uz podse6anje prisutnih da je

dokument o zapaZanj ima i  predlozima sa obi laska objekta od 08.02.2019. godine dostavl jen

emailom sa pozivom, te sa njegovoom sadrZinom odnosno predloienim pozici jama u

objektu koje bi trebalo sanirat i -popravi t i - renovirat i ,a pre svega: stepeniSta koja treba

okredit i ,  hodnike koje treba okredit i  po plafonima, sredj ivanje dubrare ,  utovarnih ranlpi  i
pr i laznih hodnika i  s l idno. U diskusi j i  koja je usledi la,  zakl judeno je da treba izmeri t i  povrSine

za kredenje po hodnicima lamela i  po stepeniSt ima, za Sta je rok sedam dana, kao i  da treba
'  

organizovat i  diSienje zelenih azbestnih ploda - panela na plafonima od pr izemlja do drugog

sprata, za 5ta se treba na prvom mestu obrat i t i  Medi jani ,  a ako se sa nj ima ne post igne

dogovor raspisat i  tender z aizvodjaia ovih i  radova kredenja na osnovu izmerene

kvadrature. Takodje, t rebalo bi  pr istupi t i  izradi informacionih tabl i  sa podacima o e

korisnicima i  v lasnicima, kako bi  se poset iocima omogudi lo naj lakSi pr istup do traZenog

lokala -  f i rme, a Predsednik je najavio da 6e f i rma koja nam je radi la saj t  dat i  idejno re5enje

kako bi  sve ovo trebalo da izgleda. Takodje, Predsedavajui i je predloZio da dlanovi UO

izvr5e obi lazak objekta u dogovoreno vreme I  daju svoja zapaZanja I  sugest i je.  Na osnovu

ovih I  drugih pr imedbi I  sugest i ja doneta je:
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O D L U K A

Prihvata se lzve5taj  Predsednika UdruZenja o zapaZanj ima pr i l ikom obi laska objekta sa
predlozima mera, sa svim predloZenim dopunama isugest i jama.

RAZNO

6.1.- Pod ovom podtaikom Predsedavajui i  je izneo da se do5lo do saznanja da je vlasnik
lokala u lamel iA, l l l  sprat,  Neboj5a Gl igor i jevi i ,  registrovao UdruZenje pod nazivom
Poslovna Zajednica TPC Kalda u APR-u, sa jo5 dvoj icom vlasnika, da bi  t rebalo obavest i t i
Inspekci ju koja je nadleina, jer ne moie da se u op5tem aktu poziva na organizovanje
ovakvog udruZenja, kad ni je ispunio osnovne zakonske uslove, te da je anul i ranje
ovakvih inic i jat iva pr ior i tet ,  a posebno njegove s obzirom na njegovo dosadalnje
delovanje i  ponaianje, ida bi  ukl judi t i  iangaiovat i  iadvokate. Trebalo bi  moida dat i
jedno upozorenje svim lokal ima, o tome 5ta se desi lo,  da ih upozoravamo da se radi o
smi5l jenoj prevariza ot imanje novca, a PotpredsednikJezdimirovi i  naglasio da ie kao
mogui i  problem bit i  dostavl janje ovog dokumenta kao podnesak Sudu, nadal je je dlan
UO Dragan Skulet i i  napomenuo da u nekim lokal ima i  dal je i ive podstanari ,  a
Predsedavajui i  zatrai io adrese. elan UO Sara Cincarevi i  je naglasi la da bismo ovako
samo nj ima dal i  reklamu ,  da je bol je da sve u ovom sludaju rasi ist imo sudskim putem,
a dlan UO Sa5a Dordevi i  se zaloi io da treba obavest i t i  sve nadleine organe. Na Kraju
diskusi je donet je

Z A K L J U E N K

Povodom registracije Poslovne Zajednice TC KalEa od strane Gligorijevii NebojSe, treba
se za obrat i t i  advokatskoj kancelar i j i  koja nas zastupa kako bi  se preduzele sve potrebne
pravne i  druge radnje i  spredi lo Stetno delovanje.

5.2.-  Ovaj deo Sednice posveien je zahtevu Nifon Securi ty koj i  se odnosi na poveianje cene
od 260 dinara po radnom satu /u odnosu na tekuiu od 210 dinara/.  Predsedavajui i  je
podset io da su sa Nifonom ve6 obavl jeni  razgovori  ,  da im je taksat ivno ukazano na
brojne propuste i zatraZena njihova adekvatna reakcija, te da je dogovoreno
zakljudavanje svih vrata sa Nifonom nakon kraja radnog vremena i dostavljen im novi
Kuini  red TPC Kalda. Potpredsednik Jezdimirovi i  smatra da je poveianje cene
opravdano, u granicama radunica I  kalkulaci ja,  al i  se pre svega postavl ja pi tanje da l i  oni
mogu da real izuju kuini  red, t j  da preduzmu vi5e akci ja I  odgovornost i  za pojedine
situaci je u objektu. elan UO Sara Cincarevi i  je zatrai i la da o predlogu anexa ugovora '

sa Nifonom odluduje UO, te naglasi la da ni  prethodni annex ni je prezentovan, a takodje
da bi  t rebalo reSit i  p i tanje kor i5ienja PDV-a za radune JP Objedinjena naplata, I  to vei
na sledeiem sastanku, t j  donet i  odluku da se inoie faktur isat i  I  na ime zakupca.
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Odobrava se zakljuEivanje Anexa Ugovora sa firmom Nifon security koja vrSi poslove

obezbedjenja u objektu po zahtevanoj novoj ceni od 260,00 dinara po radnom satu, uz
obavezu da se u Anexu navedu sve obaveze Nifona

ffiWr. - KoNsnrursANJE NADzoRNoG oDBoRA

U okviru ove tadke Dnevnog reda razmatrano je konstituisanje Nadzornog Odbora, te je

za predsednika predloien gdin Dejan Dejanovid, te je na osnovu ovog predloga doneta

ODLUKA

Za Predsednika Nadzornog Odbora Udruienja vlasnika lokala TPC Kalda izabran je dlan
Odbora gdin Dejan Dejanovii

'Ovim je rad Upravnog I Nadzornog Odbora okondan u 14,30 dasova
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